
Criteria for accreditation AKKORK and AIC/AIKA Joint procedures

The responsible Joint Accreditation Commission, which consists of 3 AKKORK delegated members and 2 AIC delegated members, will make a decision after submission of the final report and the opinion of the HEI. A programme will:
· be accredited without any conditions, if every criterion is evaluated as at least “Good”;
· be accredited with conditions, if no more than 5 criteria are evaluated as “Average” or “Poor”.
· not be accredited (refusal), if more than 5 criteria are evaluated as “Average” or “Poor”.
The meeting of Joint Accreditation Commission is organized via videoconference.
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Критерии аккредитации в ходе совместной процедуры АККОРК и AIC / AIKA

Совместный Аккредитационный совет, состоящий из 3 делегированных членов АККОРК и 2 делегированных членов AIC, примет решение после представления окончательного отчета и заключения ВУЗа. Программа может:
· быть аккредитована без каких-либо условий, если каждый критерий оценивается как минимум «Хороший»;
· быть аккредитована с условиями, если не более 5 критериев оцениваются как «средний» или «плохой».
· не быть аккредитована (отказ), если более 5 критериев оцениваются как «средний» или «плохой».
Заседание Совместного Аккредитационного Совета организовано посредством видеоконференции.
